

**Kiangsu-Chekiang College (Shatin)**  
**First Examination (2017-2018)**

**Form Five**

Subject / Paper	Examination Syllabus
English • Paper 1 (Reading)	Multiple-choice, matching of summarizing sentences and paragraphs, guessing meanings of words or phrases, summary cloze, choosing a title, selecting true or false, open cloze and open-ended questions are set and based different texts
• Paper 2 (Writing)	Short writing task and long writing task: e.g. informal letter, letter of advice, letter of complaint, letter to the editor, discussive essay, narrative essay and/or article etc.
• Paper 3 (Listening & Integrated Skills)	Identifying pictures, labeling diagrams, locating places, filling in questionnaires/forms, making corrections, making a list/suggestions, letter writing and/or report writing
• Paper 4 (Speaking)	Part A: Discussion (10 minutes preparation, 8 minutes discussion) Part B: Individual response (1 minute)
Chinese • Paper 1 (Reading)	甲、閱讀理解：閱讀文言及語體篇章兩至三篇，回答所附問題 乙、課文問答（包括字詞解釋與句子語譯）： 《出師表》、《師說》、《宋詞三首》、《論仁論孝論君子》、 《魚我所欲也》、《岳陽樓記》、《改變這世界嚴重的不平等》、 《春來半島》
• Paper 2 (Writing)	三篇選作一篇，650 字以上
• Paper 3 (Listening & Integrated Skills)	甲、聆聽部分：聆聽錄音，回答所附問題。 乙、綜合部分：根據錄音及閱讀材料完成指定的任務，字數不得少於 500 字
• Paper 4 (Speaking)	口語溝通（小組討論）：每組 5 人共 15 分鐘
Mathematics	1. Key Stage 3 Curriculum (i.e. F.1 to F.3 curriculum) 2. New Horizon Senior Mathematics Book 4: Chapters 1 to 11 3. New Horizon Senior Mathematics Book 5: Chapters 12 to 17
Mathematics (Calculus & Statistics)	1. NSS Mathematics in Action Module 1: Chapters 1 to 8 2. New Horizon Senior Mathematics Book 5: Chapters 18 & 19
Mathematics (Algebra & Calculus)	NSS Mathematics in Action Module 2: Chapters 1 to 12

Subject / Paper	Examination Syllabus
Liberal Studies	《個人成長與人際關係》、《能源科技與環境》 《公共衛生》，第 1 至 41 頁
History	Theme A : Chapter 2.1: Early Attempts at Modernization – Reforms and Revolutions Theme B : Chapter 4: International Economic Cooperation
Geography	Book 1, Book 3 (Chapter 5 & Units 6.1 to 6.5) & Book 4
Chinese History	乙部課程：鴉片戰爭 至 國共分合
Chinese Literature	文學賞析：《涉江》、《戰城南》、《短歌行》、《將進酒》、《登高》、 《南鄉子》、《齊天樂》、《齊桓晉文之事章》、 《庖丁解牛》、《蘇秦約縱》、《鴻門會》 文學常識：楚辭、漢樂府、建安文學、唐詩、宋詞、先秦及兩漢散文
Economics	Microeconomics: Chapters 1 to 18 Macroeconomics: Chapters 1 to 3
Business, Accounting and Financial Studies	1. Introduction to Accounting: Chapters 1 to 8 2. Financial Accounting 1: Chapters 1 to 9 3. Financial Accounting 2: Chapters 10 to 17
Physics	Notes: Optics, Wave Motion, Wave Properties, Projectile, Circular Motion, Gravitation, Heat, Gases (1) Textbook: Books 1, 3A, 3B & 2 (Pages 298 to 416)
Chemistry	Chapters 1 to 26 (up to Page 13) & experiment worksheets
Biology	Chapters 11 to 16
Information and Communication Technology	Compulsory Volumes 1 & 2: Chapters 1 to 13 Elective C: Chapters 1 to 8
Visual Arts	Part A: Art/Design Appreciation and Criticism Part B: Visual Presentation of a Theme/Design